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Aanwezig 

Jill Bröcker  

Marja Broeke - Zone.college  

John Berends - GKC 

Mark Stegeman - Schaersvoorde 

Ton Edelbroek - SWV Slinge-Berkel 

Vacatures: Pronova, Triviant, VSO De Korte Dreef 

Afwezig  

Erna Koeslag - MaxX praktijkonderwijs 

Guus Limonard – Staring College 

Inge Wijnen – VSO Het Bariet 

Pamela Feikema – Marianum 

Raymond Enkt – het Assink lyceum 

Willem Hogenkamp – sg Harreveld 

Datum en Tijd donderdag 8 april 021 van 19.00 tot 19.40 uur 

Locatie Digitaal via Teams 

Voorzitter OPR Mark Stegeman 

Secretaris OPR Ingrid Weeke 

 

Opening 

Dit is een ingelaste vergadering om de notitie Structurele reservepositie die voldoet aan de huidige 

regelgeving – versie 0.3  te bespreken alvorens deze mede ondertekend wordt door de voorzitter 

OPR. 

 

Ton geeft een korte toelichting op de stukken die zijn meegestuurd. 

Tweede Kamer zit achter de reserves aan van de schoolbesturen en de samenwerkingsverbanden. Er 

ligt te veel geld op de planken. Deze gelden moeten ten goede komen aan de leerlingen. 

Ministerie kijkt eerst naar de reserves van de samenwerkingsverbanden; daarna volgen de reserves 

van de schoolbesturen.  

Het SWV moet een plan indienen hoe de reserves afgebouwd gaan worden. 

Onze reserve is bewust opgebouwd, gezien de negatieve verevening en de daling van het aantal 

leerlingen.  

Nu komt het ministerie met deze maatregelen. De financiële commissie heeft een voorstel 

geschreven. De kwaliteitscommissie heeft het plan niet besproken. Ook in het Algemeen Bestuur zijn 

de voorstellen van de financiële commissie niet besproken. Het AB heeft de financiële commissie 

mandaat gegeven om het plan op te stellen en in te dienen bij het ministerie 

Het SWV gaat de reserves niet in 2 jaar afbouwen, maar in 5 jaar.  

 

Mark zal, als voorzitter OPR, het voorstel ondertekenen. 
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Betekenis afkortingen 

OZA: Onderwijs Zorg Arrangement. Dit budget wordt verhoogd (er komt een nieuwe wet: 

leerlingen mag geen onderwijs worden geweigerd) 

PaO: Passend Onderwijs 

 

VSO 

Het AB heeft afgesproken dat het VSO percentage daalt naar 4% vanaf 1-10-2020. Landelijk zit men 

op 3,6 %; wij zitten nu op 4,6%, een stijging in plaats van een daling vergeleken met 2018 en 2019.  

In het AB is nooit afgesproken hoe men dit wil gaan realiseren. Er zijn ook geen afspraken gemaakt 

hoe we deze stijging kunnen tegengaan. We zijn gestegen van 4,4 % naar 4,6 %. 

Het aantal VO leerlingen daalt, maar het aantal leerlingen in het VSO daalt niet evenredig mee. 

 

De onafhankelijk voorzitter heeft geen bevoegdheden. Er moet een toezichtkader worden opgesteld, 

want bestuur en toezicht moeten gescheiden worden.  

De OPR wil dat er wordt aangedronken op de verbeterpunten die gerealiseerd moeten gaan worden. 

 

John stelt voor om vanuit de OPR een brief richting de MR-en van de scholen te sturen waarin 

aangeven wordt dat er zorgen zijn omtrent het aantal VSO-leerlingen; voorstel is dat de VO-scholen 

gezamenlijk met een plan komen HOE zij het percentage VSO leerlingen laten dalen naar het in het 

AB afgesproken getal van 4% en binnen welke termijn dat haalbaar is. 

Dit moet op de agenda in de volgende vergadering. 

 

Binnenkort het jaarverslag; dit wordt dan besproken in de OPR vergadering van mei 2021. 

 

De volgende OPR vergadering staat gepland voor woensdag 26 mei a.s. 

 

 

 


